

Title (en)

Table especially for practising a ball game combining some aspects of billiard and the game of bowls.

Title (de)

Tisch, besonders für das Ausführen eines Ballspiels, kombinierend bestimmte Aspekte von Billard und Kugelspiel.

Title (fr)

Table spéciale pour la pratique d'un jeu de boules combinant certains aspects du billard et de la pétanque notamment.

Publication

EP 0284533 A1 19880928 (FR)

Application

EP 88450009 A 19880325

Priority

- FR 8704445 A 19870327
- FR 8801145 A 19880128

Abstract (en)

- A table comprising a rectangular horizontal table top (2, 2'), mounted on legs (3) and bordered, along its two longitudinal sides, with lateral strips or cushions (8, 25), projecting above the table top and equipped with a sausage-shaped element (9, 36) or the like made from an elastic material, and, on at least one of its lateral sides, with a channel (11, 23) for recovering the balls (38), a quadrangular playing area being delimited on the said table top, continuing into the half-portion of the table top equipped with the said channel (11, 23), the said table being characterised in that the said table top is covered with an elastic material (5, 7; 21, 22) which absorbs impacts and noise while still enabling the balls to roll and is located a few tens of centimetres above the ground, preferably between 40 and 50 cm, and in that the or each channel (11, 23) is equipped on its outer edge with a strip for absorbing impacts and noise consisting of a suspended curtain (28). <IMAGE>

Abstract (fr)

- L'invention concerne une table spéciale pour la pratique d'un jeu de boules combinant certains aspects du billard et de la pétanque notamment, comprenant un plateau horizontal rectangulaire (2, 2'), monté sur pieds (3) et bordé, le long de ses deux côtés longitudinaux, de bandes latérales ou banquettes (8, 25), faisant saillie au dessus du plateau et munies d'un boudin ou similaire (9, 36) en matériau élastique et, sur au moins l'un de ses côtés latéraux, d'une gouttière (11, 23) de récupération des boules (38), sur ledit plateau étant délimitée une aire de jeu quadrangulaire s'étendant dans la demi-partie du plateau munie de ladite gouttière (11, 23), ladite table étant caractérisée en ce que ledit plateau est recouvert d'un matériau élastique (5, 7 ; 21, 22) absorbeur des chocs et du bruit tout en permettant le roulage des boules et situé à quelques dizaines de centimètres au-dessus du sol, de préférence entre 40 et 50 cm et en ce que la ou chaque gouttière (11, 23) est munie sur son côté extérieur d'une bande d'absorption des chocs et du bruit constituée par un rideau suspendu (28).

IPC 1-7

A63D 3/00; A63D 15/00

IPC 8 full level

A63D 3/00 (2006.01); **A63D 15/00** (2006.01); **A63F 7/06** (2006.01); **A63F 7/07** (2006.01); **A63F 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63D 3/00 (2013.01 - EP US); **A63D 15/00** (2013.01 - EP US); **A63F 7/06** (2013.01 - EP US); **A63F 7/04** (2013.01 - EP US);
A63F 2007/007 (2013.01 - EP US); **A63F 2250/36** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 958093 C
- [A] FR 2552339 A1 19850329 - CHAMBOVET PIERRE [FR]
- [A] GB 262951 A 19261223 - WILLIAM MARSHALL, et al
- [A] US 2798723 A 19570709 - PAUL CUSANO
- [A] FR 1042177 A 19531029
- [A] US 2526334 A 19501017 - PAUL CUSANO
- [A] US 2278808 A 19420407 - TWEED JR WILLIAM H
- [A] US 2247769 A 19410701 - CONSTANT ARTHUR D
- [A] DE 26488 C
- [A] US 1612200 A 19261228 - MATTESON JESSE O

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0284533 A1 19880928; FR 2626487 A2 19890804; FR 2626487 B2 19901207; US 4986542 A 19910122

DOCDB simple family (application)

EP 88450009 A 19880325; FR 8801145 A 19880128; US 17381788 A 19880328